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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИЯТА, АРХИТЕКТУРА 
И ЖИЛИЩНА ПОЛИТИКА 

 
ПРОТОКОЛ № 2 

 

 
от заседанието на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика, проведено присъствено в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. 
„Московска“ № 33. 

 
 
 

Днес, 06.03.2024 г. в Зала № 1, ет. 2, сградата на ул. „Московска“ 33 се проведе 

присъствено заседание на Постоянната Комисия по Устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика.     

 

 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 14 общински 
съветника, поради което заседанието може да бъде проведено. 

 

Към момента отсъстват Георги Георгиев /обадил се е предварително, че е 
възпрепятстван и ще отсъства/, Благовест Георгиев и Диана Тонова. 

За присъствалите на заседанието общински съветници- членове на Комисията се води 
присъствен лист, който е приложен към Протокола- Приложение № 1. 

За присъствалите на заседанието на Комисията граждани, представители на 
юридически лица, на институции и журналисти се води отделен списък, който също е приложен 
към документите на заседанието. 

 

Председателя на Комисията докладва дневния ред на заседанието на Комисията, като 
предлага т. 2 /за Бюджета/ да бъде отложена и да отпадне от настоящия дневен ред, тъй като 
миналия път се е разисквала подробно, и поради ангажираността на Заместник кмета на СО в 
друга Комисия. Казва също, че на следващото заседание ще се разглежда и ще бъде предложена за 
по- широко обсъждане и  приемане. 

Войслав Тодоров предлага т. 3 /Програмата/да се представи сега, а следващия път да 
се приеме. 

 

Членовете на Комисията гласуваха поименно предложеният дневен ред,  без т. 2, както 
следва: 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

http://council.sofia.bg/
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СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 14 

За За За - За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

      
     Въз основа на гласуването комисията реши: 
 
 
     Приема дневния ред за заседанието на комисията. 
 
     
     Приетият дневен  ред е приложен към Протокола- Приложение № 2. 

 

По т. 1. от дневния ред: 

Диана Тонова се присъединява към работата на Комисията в 10.05 часа, като с нея 
общинските съветници са 15. 

Проекта за Вътрешни правила за работата на ПК по Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика са предварително представени на вниманието на всички 
общински съветници. 

Съгласно проекта за Вътрешните правила, заседанията на Комисията ще се 
провеждат най- малко два пъти в месеца в сряда от 10. 00 часа, като графика е уточнен с 
останалите ПК и се изпраща, заедно с Вътрешните правилата за работа на Комисията на 
Председателя на СОС с писмо. След като се приемат Вътрешните правила се обявяват на сайта 
на СОС, в раздел ПК по УТАЖП. 

Христо Копаранов е предложил писмено 4 изменения в проекта за Вътрешни правила, 
които предложения са представени на всички членове на Комисията предварително. 

Севделина Петрова предлага 4- те предложения на Христо Копаранов да бъдат 
гласувани по отделно. 

Гласува се 1-вото предложение на Христо Копаранов, което е редакционно, като 
поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

1. В резултат на проведеното гласуване, Комисията приема направеното предложение, 
като чл. 2  от Правилата за работа на Комисията придобива следния вид: 

Чл. 2. Дейността на Комисията се осъществява в съответствие с разпоредбите на Глава 
шеста от Закона за местното самоуправление и местната администрация и Глава втора, Раздел 
VI от Правилника за организацията и дейността на Столичния общински съвет. 

Лорита Радева моли за изчитане на чл. 49 от Правилника, тъй като тук се вкарва 
тълкувание и се обезсмисля една от функциите на Председателя на Комисията, който преценява 
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и иска предварителни становища, както и ще се лиши Председателя на Комисията да се внасят 
извънредни точки от спешен порядък особено за докладите по европейски програми.  

Христо Копаранов казва, че се уточнява реда на постъпване на материалите и Комисията 
да решава дали ще се иска становище, а не нейният Председател, Комисията да преценява. 

Стефан Спасов смята, че притесненията на Л. Радева са безпочвени и иска да се цитира 
чл. 49 от ПОДСОС, който е действащ текст. 

Д. Тонова е на мнение, че ако се препраща към чл. 49 от ПОДСОС трябва да се уточни с ал. 2, 
казва също, че Председателя на СОС разпределя докладите, но има и други материали, вносители 
и други субекти- сигнали, жалби на граждани и друга кореспонденция, която е адресирана до 
Председателя на Комисията. 

Христо Копаранов не възразява препращането да е към чл. 49, ал. 2 от ПОДСОС.  

Анна Стойкова казва, че няма смисъл да се променя чл. 4, ал. 3 от Правилата, при положение, 
че сегашния текст отговаря на ПОДСОС. Ако се промени Правилника, тогава и Комисиите ще 
променят вътрешните си Правила за работа. 

Гласува се 2-рото предложение на Христо Копаранов, а именно чл. 4, ал. 3 да добие следния 

вид:   

Чл. 4.  (3) Дневният ред на заседанието на Комисията се определя от председателя съобразно реда 

на разпределяне на материалите към комисията по реда на чл. 49, ал. 2  от Правилника за организацията и 

дейността на СОС не по-късно от 3 календарни дни преди заседанието. В същия срок всички материали 

за заседанието се предоставят на разположение на членовете на Комисията от Дирекция „Секретариат 

на СОС“. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

Против За - За - За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

Против Против Възд. се Възд. се Възд. се Възд. се Възд. се Против 
ЗА 6 

ПРОТИВ 4 

ВЪЗД. СЕ 5 

2. В резултат на проведеното гласуване, Комисията не приема предложението, като 
чл. 4, ал. 3 от Правилата остава във вида, в който е предложен. 

Лорита Радева отправя въпрос, касаещ личните данни към Диана Тонова като юрист, 
като Тонова отговаря. 

Войслав Тодоров казва, че е важно гражданите по удобен и достъпен начин да са 
информирани за проектите за подробни устройствени планове, които гласува нашата Комисия 
като приложения. 

Иван Сотиров казва, че е необходимо гражданите да имат достъп и материалите да се 
качват и всички приложения също, разбира се, ако има лични данни или търговска тайна или се 
касае за национална сигурност, тогава няма да се публикува. 

Гласува се 3-тото предложение на Христо Копаранов, а именно чл. 5, ал. 1 от Правилата 
да добие следния вид:  

Чл. 5. (1) Дневният ред на всяко предстоящо заседание на Комисията се публикува на 
електронната страница на Столичния общински съвет в отворен формат, позволяващ 
директно извличане на текстова информация, и/или в машинночетим отворен формат, заедно с 
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материалите за него. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

 

3. В резултат на проведеното гласуване, Комисията приема направеното предложение, 
като чл. 5, ал. 1  от Правилата за работа на Комисията придобива следния вид: 

Чл. 5. (1) Дневният ред на всяко предстоящо заседание на Комисията се публикува на 
електронната страница на Столичния общински съвет в отворен формат, позволяващ директно 
извличане на текстова информация, и/или в машинночетим отворен формат, заедно с 
материалите за него. 

Гласува се 4-тото предложение на Христо Копаранов, а именно чл. 7, ал. 4 да добие 
следния вид:  

Чл. 7. (4) Решенията на Комисията се вземат с явно гласуване с мнозинство от присъстващите 

ѝ членове. Гласуването се извършва чрез системата за електронно гласуване, а при невъзможност за 

използването ѝ - с вдигане на ръка. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
 ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО  
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН  
СПАСОВ 

ГРЕТИ  
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За За За За 

 

 
АННА  

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР  
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА  
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН  
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

4. В резултат на проведеното гласуване, Комисията приема направеното предложение, 
като чл. 7, ал. 4  от Правилата за работа на Комисията придобива следния вид:  

Чл. 7. (4) Решенията на Комисията се вземат с явно гласуване с мнозинство от 
присъстващите ѝ членове. Гласуването се извършва чрез системата за електронно гласуване, а 
при невъзможност за използването ѝ - с вдигане на ръка. 

 

Председателя на Комисията подлага на гласуване Правилата за работа на ПК по УТАЖП 
в тяхната цялост, заедно с приетите по- горе 3 /три/ предложения. 

1. Комисията приема вътрешни Правила за своята работа- мандат 2023- 2027 г. на 
СОС, видоизменени с приетите от Комисията предложения. Приетите Вътрешни правила за 
работа на Комисията са неразделна част от настоящото становище. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - Възд. се За За За 
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АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 14 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ 1 

По т. 2. от дневния ред: 

Точката е отложена в началото на заседанието с гласуването на дневния ред. 

По т. 3. от дневния ред: 

Севделина Петрова информира членовете на Комисията, че и днес и следващият път 
ще се разглежда Програмата, за да може всеки подробно да се запознае с нея и да се гласува на 
следващото заседание.. 

Заместник кмета на СО- Иван Василев представя подробно Програмата. 

1. Комисията отлага произнасянето по доклада за следващото си заседание. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За За За За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 4. от дневния ред: 

Главния архитект на СО представя доклада. 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За За За За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

2. Докладът е разпределен в ПК по Опазване на околната среда, земеделие и гори, които 
подкрепят доклада с предложения проект за решение. 

По т. 5. от дневния ред: 

Присъстват арх. Ралица Такева и Ана Игнатова от „Софинвест“ ЕАД и Заместник кмета 
на СО на Направление „Обществено строителство“- Иван Матов. 

Борис Бонев, който също присъства на заседанието на Комисията, казва, че желанието 
да бъде изслушана днес г- жа Такева идва от него и от групата на общинските съветници, която 
представлява, във връзка с непонятните коментари на г- жа Такева по повод констатираните 
множество нарушения при ремонта на Френската гимназия. Счита, че ролята на арх. Такева като 
член  на СД на „Софинвест“ ЕАД, която е Надзорна фирма в случая не е да коментира във Фейсбук, 
а ролята на г- жа Такева е да е сигнализирала, че тази фирма си върши работата. Призовава г- жа 
Такева публично да се извини и иска да чуе като архитект, като професионалист каква е нейната 
оценка за опасния за децата корпус. 

Ралица Такева се извинява публично за коментарите си във Фейсбук, което извинение се 
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приема от Борис Бонев.  

Ралица Такева казва, че са запознати с Протокола с констатираните забележки и още 
на следващия ден са изпратили писмо до строителя, който има задължение да ги отстрани, без  
да бъде нарушен процеса на обучение.  

Ана Игнатова от „Софинвест“ ЕАД, която е отговаряла за обекта на Френската 
гимназия казва, че сега от 11. 30 часа има Комисия за констатиране на нередностите. Казва 
също, че има пропуски в проекта, че е имало течове, но не може де се каже, че салона не може да 
се ползва, казва, че по- късно са информирани за течовете и, че проекта обхваща новата 
пристройка и съществуващата сграда. 

Борис Бонев допълва, че след вчерашния оглед, заедно със Заместник кмета на СО- 
Надежда Бачева е видно, че част от забележките са отстранени и се надява днес след комисията 
и останалите да бъдат отстранени. Казва, че още на 15 септември има становище от 
учителите за всички дефекти, констатирано с Протокол за новия корпус и салон, както и , че ще 
има нужда от допълнителни средства за отстраняване. 

Грети Стефанова казва, че още миналия мандат е казвала, че ще има проблем с 
финансирането на Френската гимназия, че санирането не е по най- високия стандарт за 
пожаробезопасност. 

Игнатова казва, че като Надзор не са били информирани, че в този проект са били 26 
обекта- училища и детски градини и Френската гимназия е 26- тия обект. 

Лорита Радева  се обръща към представителите на „Софинвест“ ЕАД, като казва, че 
поставят общинските съветници в неудобно положение, че „Софинвест“ ЕАД е дружество на 
Столична община и неизпълнената от него работа по контрола на строителството е 
показател как е свършена работата. Казва, че е изумена, че Надзорната фирма не е уведомена и 
се надява това да е единствения случай! 

Росица Николова благодари на Р. Такева и А. Игнатова и казва, че е необходимо да се види 
целия процес, че в него има пропуски и компромиси, а е необходимо да се гарантират качествени 
изпълнение и надзор и всеки да си поеме отговорността. Предлага  „Софинвест“ ЕАД да се само 
сезират и да направят огледи, констатирани с Протоколи за състоянието на всичките 26 
обекта, където „Софинвест“ ЕАД е Надзорна фирма и да докладва в срок в ПК по Устройство на 
територията, архитектура и жилищна политика. 

Диана Тонова казва, че Надзора действа до момента в който се приема строежа и, че в 
договорите има гаранция, строителната фирма да си поеме неустойките. „Софинвест“ ЕАД да 
установи в текущия контрол и да извърши анализ на договорите. 

Стефан Спасов  пита има ли разписани гаранции и колко договора по чл. 14 от ЗОП има 
сключени „Софинвест“ ЕАД със Столична община. 

Ралица Такева казва, че строителната фирма е „Булстройко“ и има заложена банкова 
гаранция и фирмата се е отзовала незабавно. 

Ана Игнатова казва, че по памет са 12 договора, но не е подготвена, ще провери и 
писмено ще информира Комисията. 

Иван Сотиров предлага писмено да се докладва, за да могат всички членове да се 
запознаят, а и ресорния заместник кмет да е извършил проверките. Предлага да се прекратят 
дебатите по точката. 

Росица Николова казва, че е необходимо да представят информация  за 26 те обекта, 
като предварително извършат огледи и изготвят Констативни Протоколи за текущото 
състояние на обектите, както и справка на всички обекти, в които „Софинвест“ ЕАД имат 
договори със Столична община, да се упоменат страните, когато се приема- възложител, 
надзор, строител и ползвател. 

Севделина Петрова предлага срока за писмено представяне от „Софинвест“ ЕАД до 
Комисията на горната информация за всичките 26 обекта, придружена с Констативни 
протоколи за взаимоотношенията между „Софинвест“ ЕАД и Столична община е  20.03.2024 г. 

Думата за изказване беше дадена и на Веселинов /гражданин, който присъства на 
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заседанието/, който сигнализира за още 2 обекта с лошо качество и висока цена, а именно 162 
детска градина и 31 детска ясла в Хиподрума. 

1. Във връзка с проведеното изслушване на  арх. Ралица Такева - член на СД на 

„Софинвест“ ЕАД и на г-жа Ана Игнатова от „Софинвест“ ЕАД, представената от тях 

информация за извършения обект : “Пристройка към 9-та ФЕГ ”Алфонс дьо Ламартин”- учебен 
блок и многофункционален физкултурен салон и нови ВиК външни връзки, ел.захранване с кабел НН 
и топлозахранване - I етап и Енергийна ефективност на съществуваща сграда на 9-та ФЕГ-II 
етап”, на база констатираните множество нарушения, съгласно съставен констативен 

протокол от 23.02.2024 г., както и на база възникнали допълнителни въпроси, Комисията по 

Устройство на територията, архитектура и жилищна политика  изисква да й бъде 

предоставена следната информация: 

В срок до 20.03.2024г. „Софинвест“ ЕАД и Заместник кмета на СО на направление 
„Обществено строителство“ да представят информация в Комисията, като предварително 
извършат огледи на място и изготвят Констативни Протоколи за текущото състояние на 26-
те обекта, които са част от Проект: ”Изграждане, основен ремонт/реконструкция на 26 
училища и детски градини на територия на Столична община”, който се осъществява с 
финансова подкрепа на Оперативна програма “Региони в растеж” 2014-2020г., съфинансирана от 
Европейския съюз чрез Европейския фонд за регионално развитие, за които обекти към проекта 
„Софинвест“ ЕАД има сключени договори със Столична Община за изпълнение на строителен 
надзор. 

Горното решение да бъде изпратено като писмо от Комисията до „Софинвест“ ЕАД и 
до Иван Матов- Заместник кмет на СО на направление „Обществено строителство“.  

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За За За За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

По т. 6. от дневния ред: 

1. Комисията приема за сведение представената информация за  постъпилата 
кореспонденция в Комисията- молби, жалби, писма и предложения от граждани, граждански 
организации, дружества и др., изпратените писма от Комисията, както и върнатите отговори 
за извършени проверки по поставените въпроси в периода от  13.10.2023 г.  до 01.03.2024 г. 

Поименното гласуване е както следва:  

СЕВДЕЛИНА 
ПЕТРОВА 

РОСИЦА 
НИКОЛОВА 

ГЕОРГИ 
ГЕОРГИЕВ 

ДИМИТЪР 
ДИМИТРОВ 

БЛАГОВЕСТ 
ГЕОРГИЕВ 

ХРИСТО 
КОПАРАНОВ 

СТЕФАН 
СПАСОВ 

ГРЕТИ 
СТЕФАНОВА 

ДИМИТЪР 
ПЕТРОВ 

За За - За - За За За За 

 

 
АННА 

СТОЙКОВА 
ДРАГОМИР 
МЛАДЕНОВ 

ЛОРИТА 
РАДЕВА 

ДИАНА 
ТОНОВА 

ВОЙСЛАВ 
ТОДОРОВ 

ИВАН 
СОТИРОВ 

АСЯ 
ТОДОРОВА 

ВАСИЛ 
ДРАГАНОВ 

ОБЩО ГЛАСУВАЛИ 
В Т.Ч.: 15 

За За За За За За За За 
ЗА 15 

ПРОТИВ Няма 

ВЪЗД. СЕ Няма 

 По т. 7. /Разни/ от дневния ред: 

Въпроси не бяха повдигани.           
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Поради изчерпване на дневния ред в 11. 45 часа Председателят на Комисията Севделина 
Петрова закри заседанието на Комисията. 

          

     Протоколът е изготвен на 07.03.2024 г. 

  /П/  Росица Григорова 

Изготвил: Главен експерт 

[име, фамилия, длъжност] 

       
Председател на Постоянната  
Комисия по Устройство на 
територията, архитектура и 
жилищна политика:          /П/ Севделина Петрова 
 

[име, фамилия] 
 
 07.03.2024 г. 
 

         [дата на подписване] 
 

 

Заместник- председател на 
Постоянната  Комисия по 
Устройство на територията, 
архитектура и жилищна политика:         /П/  Арх.  Росица Николова 
 

[име, фамилия] 
 
 07.03.2024 г. 
 

[дата на подписване] 
          


